
Voorzitter: Terpstra

Tegenwoordig zijn 116 leden, te
weten:

Van Aartsen, Aasted Madsen-van
Stiphout, Albayrak, Algra, Aptroot,
Van As, Atsma, Van Baalen,
Balemans, Van Beek, Blok, Van
Bochove, Van Bommel, Bos, Van den
Brink, Brinkel, Buijs, Bussemaker,
Cornielje, Çörüz, Van Dam, Dezentjé
Hamming-Bluemink, Van Dijk, Van
Dijken, Dittrich, Douma, Dubbelboer,
Duyvendak, Eerdmans, Eski, Eurlings,
Ferrier, Van Fessem, Fierens, Geluk,
Van Gent, Giskes, De Grave, Griffith,
De Haan, Van Haersma Buma, Van
der Ham, Hamer, Haverkamp, Van
Heemst, Herben, Hermans, Hessels,
Van Heteren, Ten Hoopen, Huizinga-
Heringa, Jager, Joldersma, Kalsbeek,
Kant, Karimi, Koopmans, Korten-
horst, Kraneveldt, De Krom, Van der
Laan, Lambrechts, Leerdam, Van
Lith, Van Loon-Koomen, Luchtenveld,
Mastwijk, Mosterd, Nawijn, Van
Nieuwenhoven, Noorman-den Uyl,
Oplaat, Örgü, Ormel, De Pater-van
der Meer, Rambocus, Rouvoet, De
Ruiter, Samsom, Schippers,
Schreijer-Pierik, Slob, Smeets,
Smilde, Smits, Snijder-Hazelhoff,
Spies, Van der Staaij, Sterk, Straub,
Stuurman, Szabó, Terpstra, Tichelaar,
Timmer, Timmermans, Tjon-A-Ten,
Varela, Van Velzen, Vendrik, Verburg,
Vergeer, Vietsch, Visser, Van der
Vlies, Vos, Jan de Vries, Klaas de
Vries, Van Vroonhoven-Kok,
Waalkens, Weekers, Weisglas,
Wilders, Van Winsen, De Wit en
Wolfsen,

en de heer Donner, minister van
Justitie.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Boelhouwer, Douma, Duivesteijn,
Leerdam, Samsom, Smeets,
Stuurman, Verbeet en Wolfsen,
wegens bezigheden elders, alleen
voor de middagvergadering;

Kruijsen, wegens ziekte.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, het VAO
Jeugdcriminaliteit en het VAO
Betuwelijn/HSL-zuid van de agenda
af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede dat de vaste commissie voor
Justitie tot haar voorzitter heeft
gekozen het lid De Pater-van der
Meer. Ik feliciteer haar daarmee van
harte.

Ik deel voorts mede dat ingevolge
artikel 69, tweede lid, van het
Reglement van orde, de aangehou-
den motie 28503, nr. 7, is vervallen.

Ik stel voor, de stukken 24036, nr.
289, en 28600-V, nrs. 68 en 69, voor
kennisgeving aan te nemen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van Heemst.

De heer Van Heemst (PvdA):
Voorzitter. Ik verzoek u het verslag
van het algemeen overleg over het
veiligheidsprogramma en de aanpak
van veelplegers op de Kameragenda
te plaatsen.

De voorzitter: Akkoord, het zal
worden toegevoegd aan de agenda
van de volgende week.

De heer Van Heemst (PvdA):
Voorzitter. Afgelopen dinsdag tijdens
het mondelinge vragenuur hebben
wij uitgebreid stilgestaan bij de
veiligheid of onveiligheid op de
Schiphollijn en andere spoorlijnen.
De minister van BZK, de heer
Remkes, heeft ons bij die gelegen-
heid een brief toegezegd waarin hij
een aanpak uit de doeken zou doen
ter terugdringing van de onveilig-
heid. Inmiddels heeft het debat
echter een wat raar staartje
gekregen. In het Parool van
woensdag staat een artikel op de
voorpagina met als kop ’’Minister
Remkes zegt maar wat’’. Daarin is
een groot aantal reacties verzameld
van partijen en organisaties die
betrokken zijn bij de veiligheid op de
Schiphollijn. Daarin wordt eigenlijk in
alle toonaarden ontkend wat de
minister hier in de Kamer heeft
beweerd, namelijk dat de veiligheid
op die lijn in alle opzichten zou zijn
toegenomen.

Via u, voorzitter, zou ik de minister
willen vragen om in zijn eerder
beloofde brief ook uitvoerig in te
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gaan op de vraag waarop hij zijn
informatie baseert. Tevens zou ik
graag willen zien dat hij daarbij
inging op de reacties die het
openbaar ministerie, de NS en de
gemeente Amsterdam de afgelopen
dagen hebben gegeven op zijn
beweringen.

De voorzitter: Ik stel voor, dit
gedeelte van het stenogram door te
geleiden naar de minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw De Pater-van der Meer.

Mevrouw De Pater-van der Meer
(CDA): Voorzitter. Namens mijn
fractie zou ik een brief aan het
kabinet willen vragen naar aanleiding
van het bericht op het Radio
1-journaal van vandaag en op
teletekst over de zogenaamde
terugontvoering van kinderen. In die
brief zou ik graag het standpunt van
het kabinet vernemen over het
terugontvoeren van in het buitenland
verblijvende kinderen op verzoek van
de Nederlandse ouder. Tevens zou ik
daarin graag aangegeven zien welke
rechtsmiddelen deze ouders ter
beschikking staan, ook in vergelijking
met het buitenland, om hun doel te
bereiken, nu de voorkomende acties

het karakter hebben van het recht in
eigen hand nemen. Daarnaast zou ik
in de brief graag antwoord willen
hebben op de vraag hoe het mogelijk
is dat ter financiering van deze acties
met succes een beroep gedaan kon
worden op de bijzondere bijstand,
zelfs voor vergoeding van wapens
die mogelijk bij de terugontvoering
gebruikt zijn. Ik zou deze brief graag
vóór volgende week dinsdag
ontvangen, zodat wij daarover met
het kabinet zo spoedig mogelijk
kunnen debatteren.

De voorzitter: Ik stel voor, dit
gedeelte van het stenogram door te
geleiden naar de staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid
en de minister van Justitie.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van diverse wetten in verband
met de instelling van het
Inspectoraat-Generaal VROM en
ter verbetering van de doelma-
tigheid van gegevens-
verstrekking met het oog op
toezicht (28744);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de Wet op het specifiek
cultuurbeleid in verband met een
verlaging van het maximale
aantal leden van de Raad voor

cultuur en een verhoging van het
maximale aantal leden van
commissies van die Raad
(28847);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de Wet studiefinanciering
2000 en van de Wet tegemoetko-
ming onderwijsbijdrage en
schoolkosten in verband met
aanpassing van het Europese
recht (28865).

Deze wetsvoorstellen worden zonder
beraadslaging en, na goedkeuring
van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Aanpassing

van het Burgerlijk Wetboek, het
Wetboek van Burgerlijke
Rechtsvordering, het Wetboek
van Strafrecht en de Wet op de
economische delicten ter
uitvoering van richtlijn nr.
2000/31/EG van het Europees
Parlement en de Raad van de
Europese Unie van 8 juni 2000
betreffende bepaalde juridische
aspecten van de diensten van de
informatiemaatschappij, met
name de elektronische handel, in
de interne markt (PbEG L 178)
(Aanpassingswet richtlijn inzake
elektronische handel) (28197).

De algemene beraadslaging wordt
geopend.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van Dam, die zijn maiden-
speech zal houden.
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De heer Van Dam (PvdA): Voorzitter.
Vandaag is het moment aangebroken
waarop ik officieel mijn maiden-
speech mag houden. Ik heb al een
keer eerder bloemen gekregen, maar
voor de voorzitter telde dat niet mee.
Ik had namelijk de ijdele hoop dat ik
er vlak voor het reces in een
VAO-debat van een minuutje van af
zou kunnen zijn, maar de straf voor
mijn minachting van deze Haagse
rituelen is dat ik dit nog een tweede
keer mag ondergaan.

De voorzitter: Ik hoop dat het een
genoegen voor u is.

De heer Van Dam (PvdA): Ik doe
mijn best.

De heer Van Dam (PvdA)
R M. Sablerolle – Gouda
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